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El senyor Serra i Dachs 
Ei senyor Serra i Dachs ja ha tornat a l'A 

untament. La denúncia feta per LLUITA en can' 
viar se el Governador Civil, ha fet cl seü efec
te 1 així veiem com en el Ple consistorial de| 
dia 31, En Serra i Dachs va actuar de conse. 
ler. Per a rebre aital senyor, tols els de la 
Colla Cs vestiren amb les millors gales; fins 
tot coovocaren la sessió a les 15. 

Ara, que aquell dia, com quasi sempre, En 
Serra i Dachs va ficar7apa/a. En el transcurs 
d'una discussió en la qual un regidor al·ludí 
les responsabilitats directes que a cada ú po
den alcançar, fins a l'extrem de que s'hagin de 
satisfer del bens propis dels consellers les 
indemnitzacions. En Serra i Dachs digué — 
amb aquella sorna que el caracteritza—que 
això de les responsabilitats és l'espantall que 
empren sempre els que perden. 

Es un tranquil aquest senyor Serra, deia un, 
en sortir; com que ell no té res ja per perdre 
(perquè ja s'ha malmès lot quant tenia) es veu 
que voldria que tols fossin iguals. Fa de molt 
bon aconsellar que prenguin acords d'aquesta 
naturalesa els qui per responsabilitats que 
s'exigeixin, a ells no els en podran exigir 
^Oi, Camillo, que tu no voldries trobar-le com 
En Serra i Dachs? 

La presidència diu que s'assabentarà de l'acord 
i que el posarà en pràctica tot seguit. 

I no havent hi altres assumptes a tractar, 
s'aixecà la sessió. 

Sessió del Ple 

M u nici pals 
Sessió de la Permanent 

Dissabte, 28 de desembre, celebrà sessió la 
Comissió Permanent, amb assistència del 
batlle, senyor Camillo i dels tinents d'alcalde 
senyors Prades i Gibert i del tinent d'alcalde 
suplent senyor Marimon. 

Aprovada l'acta de la sessió anterior, es 
llegeix una instància de reposició presentada 
pel senyor Claudi de Boèt, la qual és deses
timada amb el vot en contra del senyor Ma
rimon. 

Una instància dels matadors de tossinos 
demanant augment de jornal, passa a informe 
de la Comissió d'Hisenda. 

La presidència proposa unes gratificacions 
per a alguns dels professors de Segona En
senyança. La minoria pregunta si aquesta pro
posta l'ha motivada alguna indicació del dele
gat del Col·legi, i l'Alcalde contesta que s'ha 
assabentat en el negociat d'Intervenció. La 
minoria protesta de la injustícia que represen
ta que uns senyors que desconeixen per com
plet el treball dels professors reparteixin les 
gratificacions, prescindint del consell del De
legat i del Director del mateix, que són els 
únics que, pel seu càrrec, saben quins profe
ssors són mereixedors, o no, d'ésser recom 
pensats pel seu treball. 

El senyor Prades fa present que al retorn 
de les forces del Batalló d'Estella els soldats 
havien estat obsequiats per l'Ajuntament, I 
demana que s'aprovin les despeses. La mino 
ria considera molt encertat aquest obsequi, 
lamentant-se que no s'hagués invitat tots els 
consellers, per a rebre el batalló, contestant la 
presidència que no va ésser possible per man
ca de temps 

A la minoria li estranya que la presidència 
es descuidi tantes vegades de convidar els 
consellers a actes oficials 

E! mateix senyor Marimon pregunta a la 
Presidència si està disposada a cumplir l'a
cord que es va prendre fa algun temps de 
construir les voreres del carrer de Barcelona. 

Dimecres, 31 de desembre, a les tres de la 
tarda, es reuní el ple de l'Ajuntament baix la 
presidència de l'Alcalde senyor Camillo i amb 
assistència dels consellers senyors Prades, 
Gibert, Boix, Roig, Marimon, Pagès, Cuni-
liera, Aymerich, Estrada, Valls, Salgot, lonch 
Raich i Serra i Dachs. 

S'aprova l'acta de la sessió anterior, amb 
una aclaració que fa constar el conseller se
nyor Pagès. 

La presidència proposa que es ratifiqui 
l'acord de la Permanent que es refereix a la 
destitució del Secretari. El conseller senyor 
Marimon fa història del procediment fora de 
llei que s'ha seguit prescindint de tràmits tan 
indispensables per als efectes legals com són 
escoltar l'interessat i formació d'expedient 
amb tota la documentació relacionada amb 
aquest assumpte; per últim, com cas més ex
traordinari d'ilcgalitat, el que en una mateixa 
sessió de la Permanent fos aprovada la incom-
pabilitat i acte seguit es votés la destitució 

El mateix conseller s'estranya de que la 
mateixa presidència en la última sessió del 
ple, no va permetre que es discutís ni que es 
votés aquest assumpte, i avui proposa que el 
ple el voli. 

La presidència contesta que ha canviat de 
manera de pensar 

La minoria protesta de la insistència de la 
presidència a fer votar la seva proposta no 
admetent més discussió. 

L'alcalde ordena que passi a votació, essent 
aprovada amb el vot en contra dels consellers 
senyors Boix, Marimon, Pagès, Estrada, 
Jonch i Valls. 

Es nomenat representant de l'Ajuntament a 
Barcelona el senyor Martori. 

Es llegeix una proposició, signada per varis 
consellers de la majoria, demanant que es 
destitueixi l'actual Patronat de l'Escola d'Es
tudis Superiors i que s'en nomeni un altre 
format pels senyors... 

El senyor Cünillera demana que no es 
llegeixin els noms dels senyors proposats pel 
nou Patronat i ell proposa que d'entre els 
nomenats en diferents temps es fassi un Pa
tronat amb nova reglamentació i en forma 
semblant al que actua a 1 Hospital i Asil. 

Intervé el conseller senyor Jonch, fent his
tòria de com varen ésser nomenats els que 
actualment formen el Patronat i de la reunió 
qüe varen tenir en el despatx de l'Alcaldia, en 
la qual l'Alcalde els va ratificar el nomena
ment, asabentant los que inmediatament es 
cubririen les vacants i que, un cop cobertes, 
començaria a funcionar. 

La presidència manifesta que són certes les 
explicacions del senyor jonch i que, trobant-
se amb nous nomenaments fets aquest any, 
per això proposava la destitució del Patronat. 

A continuació presenta la presidència un 
nomenament de Junta del Patronat que data 
del març d'aquest any. 

Intervenen els consellers senyors Pagès, 
Estrada, Marimon i Serra, quedant ben de
mostrat que durant l'any en cap sessió del ple 
no s'havia aprovat cap Junta de Patronat, i, per 
tant, aquell nomenament que presentava l'Al
calde era ilegal. Així ho reconeix la presidèn
cia i demana que la proposta quedi per una 
altra sessió. 

El senyor Prades proposa que es nomeni 
una comissió per a redactar les bases per a 
treure a concurs la compra d'un autobomba 
per a incendis. 

La presidència proposa que formin la co
missió, com a tècnics, els senyors Prades 1 
Baulenas. 

Intervé el senyor Pagès, manifestant qoe 
no dubta de la competència ni de la bona fe 
dels dos regidors, però cl fet de qOe siguin 
representants de marques d'automòbils po
dria ésser motiu que no fos ben vist. 

Intervé cl senyor Cünillera, qui proposa, 
d'acord amb les manifestacions del senyor 
Pagès, qüc s'ampli'i" la comissió; essent no
menats els senyors Prades, Baulenas, Salgot, 
Pagès ijonch. 

La presidència proposa qüe es rescindeixi 
cl concert que tenen amb l'Àjuritament els 
Iractants en begudes espirituoses i alcohols 
per haver-se endarrerit en el pagament de la 
quantitat concertada. 

El senyor Marimon fa present que si el 
rescindir cl concert és per a no cobrar aqocst 
arbitri, està d'acord amb la proposta. 

La presidència diu que l'arbitri s'ha de co
brar, ja que en el pressupost de 1931 són con
signades, com ingressos per a aquest concep
te, cinquanta mil pessetes. 

El mateix Sr. Marimon, fa història d'aquest 
assumpte, demostrant que si els síndics no 
estan al corrent de pagament és perquè l'Al
caldia tampoc no ha complert les bases del 
concert, fent ingressar quantitats que eren de 
la seva incumbència cobrar-les i prestant la 
seva ajuda per a fer pagar els morosos i prac
ticar aforos, com se li havia demanat moltes 
vegades. 

Intervenen els senyors Pagès, Serra, Cüni
llera i Estrada i s'aprova per majoria rescin
dir el contracte. 

Crònica d'esports 
Partits amistosos 

Diumenge passat jugaren na partit amistós 
el primer equip del Granollers i reserva del 
F. C. Barcelona, amb el resultat d'empat a 
tres gols. 

El partit tou interessaniíssim, principalment 
a la segona part, en la qual el Granollers, refet 
de la sorpresa que li va causar el joc ràpid de 
l'equip barceloní, va aconseguir un honorable 
empat que també podia haver estat una victò
ria granollerina. 

Va arbitrar Santiago, col·legiat, amb encert. 
* • * 

La Penya Ràpids del Granollers el dia de 
Sant Esteve va traslladar-se a Argentona per 
a jugar contra el reserva d'aquell club. Gua
nyaren els granollerins per 3 gols a 1. 

El dia de Cap d'Any el mateix equip jugà 
al camp local contra l'equip del Batalló d'Es
tella, obtenint els Ràpids altra victòria per 5 
gols a 2. 

El part i t I luro-GranoUers 
Avui, diumenge, tindrà lloc el partit de 

campionat de Segona Categoria Preferent en
tre l'equip local i l'Iluro de Mataró. 

Aquest encontre ha despertat una gran ex 
pectació entre els aficionats de la comarca va-
llesana perquè novament pressenten aquelles 
dures i renyides lluites que ambdós equips 
disputaven quan perteneixien a Promoció i 
que feien que els partits fossin igualment 
emocionants. 

GOL 
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